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ادامه از صفحه8 خبر

ناآرامی هاي قزاقستان و 
فعال  شدن پیمان نظامی با 

محوریت مسکو 
در ســال گذشــته پس از درگیری های مســتقیم 
نظامی میــان جمهــوری آذربایجان و ارمنســتان و 
ســقوط یک بالگرد روسی توســط ارتش آذربایجان 
و مراجعه مســتقیم نیکول پاشــینیان، نخســت وزیر 
ارمنســتان، به پیمان امنیت جمعی، ولادیمیر پوتین، 
رئیس جمهوری روســیه با یــادآوری این نکته که به 
خاک ارمنســتان حمله نظامی صورت نگرفته است، 
این تقاضا را رد کرد. چگونه اســت که این بار پیمان 
امنیــت جمعی ظرف چند ســاعت موافقت خود را 
بــرای کمک نظامی برای حفظ قدرت در قزاقســتان 
اعلام می کند و بلافاصله نیروهای واکنش ســریع این 
پیمان وارد قزاقستان می شــوند؟ پاسخ را در دکترین 
امنیتی کرملین برای دریافت گارانتی عدم تعرض به 
روســیه در مقابل ناتو و آمریکا باید جست وجو کرد. 
در تحولات دسامبر ۲۰۲۰، مسکو عملا نشان داد برای 
تأمین امنیت تمامیت ارضی در برابر برنامه توســعه 
ناتو به سوی شرق، در به کارگیری قدرت نظامی تردید 
نمی کند؛ اما این بار و قبل از دیدار چند روز آینده با جو 
بایدن، رئیس جمهوری آمریکا، این مســکو نیست که 
توازن نیرو را در منطقه تغییر می دهد بلکه «سازمان 
پیمــان امنیت جمعــی» به یک عضــو خود کمک 
نظامی می کند؛ در حالی که هیچ دشــمن خارجی ای 
به خاک قزاقســتان تعرض نکرده و در رســانه های 
مستقل و نیمه مستقل روســی درک واقع بینانه ای از 
بحران ساختاری و فساد سیستمی و نارضایتی مردم 
قزاقستان ارائه می شود. اگر روی میز رئیس جمهوری 
آمریــکا، ۱۰ چالــش بزرگ جهانی قرار گرفته باشــد، 
برجام و آنچه «خطر ایران هسته ای» نامیده می شود، 
نــه اولین بلکه دهمین آن اســت. در پایان باید گفت 
آنچه روسیه به عنوان توافق پیشنهادی به آمریکا ارائه 
داده اســت، در حقیقت نوعی اولتیماتوم به آمریکا و 
ناتو  به شمار می رود. تیم سیاسی و امنیتی کاخ سفید 
کاملا درگیر آماده سازی شــرایط دیدار بایدن و پوتین 
در چنــد روز آینده ماه ژانویه هســتند؛ این دیدار برای 
اتحادیه اروپا که علاوه بر همسایگی با ابرقدرت اتمی، 
درگیر بحران انرژی نیز هست، اهمیت بسیاری دارد و 
شاید برای اولین بار معتقدم که هیئت مذاکره کنندگان 
ایــران در وین می توانــد با کارت مناقشــات منطقه 
پساشــوروی و تضادهــای روســیه و آمریــکا برای 
به نتیجه رســاندن توافق نهایی با کشورهای غربی و 

آمریکا بازی برد-برد را مدیریت کند.

اُمیکرون خفیف نیست
ایسنا:  دبیــر کمیته علمی کشــوری مقابله با  �

کرونا ضمن تشــریح چرایی گرفتاری کشورهای 
اروپایــی در پیــک جدید بــا ســویه اُمیکرون و 
همچنیــن خطــر واکســن نزده ها در ایجاد پیک 
ششم در کشور، گفت: برخلاف تصور ایجادشده، 
 اُمیکرون می تواند ســنین بالا را هم گرفتار کرده 
و حتــی منجر به بســتری در آی ســی یو و مرگ 
شــود. دکتــر حمیدرضا جماعتــی، درباره خطر 
جمعیت واکســن نزده در کشــور برای بروز پیک 
ششم کرونا در کشور که گفته می شود جمعیتی 
هشت میلیونی را شــامل می شود، گفت: افرادی 
که واکسن تزریق نکرده اند هم احتمال گرفتاری 
خودشان و هم احتمال گرفتاری خانواده هایشان 
وجــود دارد. در عین حال این احتمال وجود دارد 
کــه در صورت گرفتاری این افراد، منجر به ایجاد 
چرخه ویروس در جامعه شوند و احتمال انتشار 
ویــروس در جامعــه از ســوی آنها بســیار زیاد 
اســت. بر همین اســاس توصیه ما این است که 
حتما واکسیناســیون را در این افراد انجام دهیم. 
به خصوص اینکه واکسیناســیون بــه میزان بالا، 
منجر به کندشــدن چرخه ویــروس در جامعه 
و تا حــدود زیادی کنترل پاندمی می شــود. وی 
ادامه داد: در حال حاضر یکی از علت هایی که در 
کل دنیــا یا در جامعه جهانــی در کنترل پاندمی 
کرونا معضل داریم،  این اســت که یک ســری از 
کشورها به ویژه کشــورهایی که از نظر اقتصادی 
ضعیف هســتند، مانند کشــورهای آفریقایی و... 
به میزان کم واکســن تزریق کرده اند. برای مثال 
کشــورهایی که واکسیناســیون در آنها به میزان 
بســیار کمی مثلا یــک یا ۱۰ درصد انجام شــده 
اســت. جالب اینجاســت که چرخه ویروس در 
داخل این کشــورها منجر به ایجــاد پاندمی در 
کل جامعه جهانی می شــود. برای مثال ســویه 
دلتا یــا اُمیکرون از کشــورهایی آمدند که میزان 
انجــام واکسیناســیون در آنهــا کم بــود و این 
موضوع باعث شــد که چرخه ویروس در داخل 
آن کشــورها افزایــش یابد و وقتــی این افزایش 
انجام شــود و ماندگاری ویــروس در جامعه ای 
زیاد شود، منجر به جهش ویروس می شود. وی 
گفت: البته در کشــور ما تعداد افراد واکسن نزده 
نســبت به کل جامعه زیاد نیســت امــا همین 
تعداد کم هم می تواند خودش منشــأ چرخش 
ویــروس و گرفتاری افراد دیگــر جامعه و ایجاد 
پیک های بعدی باشد. وی درباره تصور غالب در 
جامعه مبنی بر خفیف بودن اُمیکرون، گفت: این 
ساده انگاری است که فکر کنیم اُمیکرون خفیف 
اســت و بنابراین همه چیز را رها کنیم. اکنون در 
بســیاری از کشورها تعداد بســتری های ناشی از 
ابتلا به اُمیکرون به میزان زیادی افزایش یافته و 

میزان مرگ ومیر هم افزایش یافته است. 

گزارش موارد «سالک» در مناطق 
روستایی تهران

شرق: رئیس مرکز مدیریت بیماری های واگیر  �
وزارت بهداشــت با اشاره به مشاهده مواردی از 
بیماری سالک در مناطق روستایی استان تهران و 
همچنین ورود استانداری به این موضوع، گفت: 
اگر ســریع اقدام کنیم، می توانیم امیدوار باشیم 
بیماری به سرعت کنترل شود. دکتر محمدمهدی 
گویا در نشســت خبری وزارت بهداشــت، درباره 
مدیریت بیماری ســالک در کشور گفت: مدیریت 
سالک در کشور چند بخشی است و سازمان های 
مختلــف بایــد درگیر باشــند. موضــوع کنترل 
حیوانات ولگرد، پســماندها و جمع آوری زباله و 
نخاله ساختمانی اهمیت بسیار زیادی دارد. زیرا 
هر کدام از اینها می تواند منبع بیماری ســالک در 
یک منطقه ای باشــد که حتی پیــش از این هم 
بیماری در آنجا دیده نشــده است. موضوع مهم 
این است که اگر این اقدامات به صورت هماهنگ 
در زمان مناسب انجام نشــود، بیماری گسترش 
می یابد. ما با بیماری ای روبه رو هستیم که کنترل 
آن نســبت به گذشته به ســادگی میسر نیست و 
کنترل ســختی دارد که گاهی ســال ها کنترل آن 
طول می کشــد. وی افزود: از مردم می خواهم با 
مسئولین بهداشتی کشور همراهی کنند و توصیه 
آنها را جــدی بگیرند. رعایت بهداشــت محیط 
زندگــی در داخل و خارج از منــزل و اطراف آن 
اهمیــت بالایی دارد. این بیمــاری اکنون عمدتا 
در مناطق روستایی اســتان تهران مشاهده شده 
است. اگر ســریع اقدام کنیم، می توانیم امیدوار 
باشــیم بیمــاری هم به ســرعت کنترل شــود. 
کارهایی که وزارت بهداشــت انجــام می دهد، 
عمدتا برای کنترل ناقلین بیماری است که چک 
حشره شناســی انجام می دهد و حشرات مزاحم 
را کنترل می کند و اگر لازم باشــد این مراقبت ها 

تشدید شود، اقدام لازم صورت می گیرد.
باید توجه کرد که درمان بیماری ســالک نیز 
اهمیــت دارد. بیمار باید حدود یــک ماه تحت 
مراقبت های خاص در مراکز بهداشتی باشد و به 
صورت زمان بندی شــده دارو دریافت کند و پس 
از اتمام درمان هم باید تحت درمان باشد و پس 
از درمان مواظب باشد که زخمش پوشیده باشد 
که مهم ترین اقدام پیشــگیری است. خوشحالم 
که اســتانداری تهــران از این موضوع اســتقبال 
کرده و کاری کرده است که نیروها و سازمان های 

دیگر به کمک وزارت بهداشت آیند.

نورا حســینی: شــهردار تهران مدت هاســت دیگر 
مانند روزهای نخست نگرانی دخل خالی و کاهش 
درآمدهای شهر را ندارد. مدتی پیش علیرضا زاکانی 
اعلام کرد که شــهرداری هیچ مشــکل درآمدی ای 
نخواهد داشــت. او گفته بود نیازمند انضباط مالی 
و درک درســت زمینه ایجاد درآمد پایدار هســتیم و 
الحمدالله شــهر به قدری امکان و اقتضا دارد که ما 
این مســیر را خواهیم رفت. این نگاه هایی که کمبود 
داریم و چه  کار کنیم به انجام کار های احساســی و 
فراتر از قانون منجر می شود و ما به همه این موارد 
تن نخواهیم داد و مســیر دقیــق خودمان در حوزه 

مالی را طی می کنیم.
اما برخی از اعضای شــورای شــهر همچنان نگران 
کاهش درآمدهای حوزه شهرســازی هســتند. روز 
گذشته معاون شهرسازی و معماری شهردار تهران 
در صحن شــورای شــهر حضور داشــت که مهدی 
چمران خطاب به او گفت  رکودی در شهر تهران در 
دوران چهارســاله گذشته به وجود آمد که این رکود 

هنوز ادامه دارد.
چمران گفت: می دانم که رکود خیلی ســریع شکل 
می گیــرد اما ازبین بردن آن خیلی ســخت و زمان بر 
اســت. امــا الان چند ماه اســت که شــروع به کار 
کرده ایم و انتظار داشــتیم در این زمینه شــهرداران 
مناطق ما فعال شوند. شهرداران مناطق فکر نکنند 
که یک خزانه ای وجود دارد و دست می کنند در این 

خزانه غیب و هرچقدر که بخواهند پول درمی آید.
چمــران ادامه داد: خزانه را خودشــان باید پر کنند. 
انتظار ما این اســت که واقعا تــلاش کنند و وظایف 

خود را در تأمین منابع انجام دهند.
او بــا تأکید بــر اینکــه نمی خواهیــم کاری خلاف 
قانــون و فراتر از طرح جامع انجام شــود، گفت: از 
همه مهم تر معاون شهرســازی است و مواردی را 
که می شــود اصلاح کرد. اما بعضــی چیزها وجود 
دارد کــه می توان به نفع مردم آنها را اصلاح کرد تا 
مشکلات مردم حل شــود و نه تنها آسیبی به جایی 

نمی رساند بلکه به نفع شهر هم هست.
رئیس شــورای شهر تهران با بیان اینکه هنوز چیزی 
از معاونت شهرســازی ندیدیم، گفت: انتظار داریم 
در این زمینه اقدام کنند و نمی دانم کی می خواهند 
معجزه کننــد. اما باید معاونت شهرســازی در این 
زمینــه بجنبد و تــلاش کند. من از آقــای فروزنده و 
زاکانی خواهشم این است که اگر خودشان رویشان 
نمی شــود به مناطق بگویند مدیران را جمع کنند و 
ما به آنها بگوییم. این گونه نمی شــود درآمد کسب 
کرد. باید تلاش کنند و کار کنند و راه های ابتکاری به 

دست آورند و درآمد حلال کسب کنند.
او تأکید کرد که بــرای انجام پروژه ها به منابع مالی 
نیاز داریم و گفت: علاوه بر اینکه انتظار داریم قوانین 
مو به مو انجام شــود اما قفل و بست های بیجایی که 
گاهی به دســت و پای مردم زده می شــود، برداشته 

شود تا مردم بتوانند راحت تر کار کنند.
حمیدرضــا صارمی، معاون معماری و شهرســازی 
شــهرداری تهران هم در واکنش بــه صحبت های 
چمران گفت: در بررســی هایی که انجام دادیم، در 
کشــور آمار صدور پروانه ساختمانی ۱۰ تا ۱۵ درصد 
کاهش یافته اما در تهران در یک فرایند پنج شــش 
ســاله حدود ۶۰ تا ۷۰ درصد کاهــش یافته که این 
نشــان می دهد این کاهش صدور در تهران دو ســه 

برابر متوسط کشوری است.
معاون شــهردار تهران افزود: چهار لایحه دســت 
کمیســیون معماری اســت که این هفته رســیدگی 
می شــود. ســه لایحه نیز در راه است. درخصوص 
کاهش صدور پروانه از حدود ۱۱۴ موردی که وجود 
دارد تا هفته آینده حدود شش مورد حذف می شود.
صارمی گفت: در یکی دو هفته گذشــته آمار صدور 
پروانــه رو بــه افزایش اســت.  متأســفانه رعایت 
ضوابط به گونه ای شــکل گرفته اســت که امروز که 
می خواهیم حرکت کنیم به عنوان تخلف محســوب 

می شود.
معاون شــهردار تهــران افزود: یعنــی اینکه در کل 
شــهر مقرراتی را حاکم کنیم. در بخشــی از شــهر 
بیش از سه طبقه نمی شــود ساخت وساز کرد. سه 
طبقه توجیه فنــی و اقتصــادی و اجتماعی ندارد. 
بلندمرتبه ســازی را هر روز ســخت تر می کنند و هر 
مصوبه ای در شــورای عالی می رود، راجع به همه 

موارد حرف می زند.
صارمــی اضافه کــرد: ده ها پرونده علیــه معاونین 
شهرسازی در محاکم شکل گرفته است و اختیاراتی 
که مناطق داشــتند، به طور کامل حذف شــده و نیاز 

است که اینها با تدبیر باز شود. 
با پشتیبانی شورا که به آنها اعتقاد داریم، ان شاءاالله 

طی یکی دو ماه آینده فرایند صعودی خواهد بود.
بیشــتر  پروانه  چند  صدور  شــهر:  شــورای  رئیس 

خوشحالتان نکند
چمران در واکنش گفت: ما مصوبه ای داشتیم برای 
کاسته شدن از مدت زمان صدور پروانه، فرصت داده 
شــده بود و معاونت شهرســازی باید در این زمینه 
لایحه ای بیاورد که از ســه ماه گذشته و هنوز لایحه 

نیامده است.
او ادامه داد: واقعا نگرانیم چراکه چند پروانه بیشتر 
گرفتن زیاد خوشــحالتان نکند و این طبیعی است و 
هرساله در این بازه زمانی رخ می دهد و این را اشتباه 
نگیرید و زیاد خوشحال نشــوید. باید کارهایی فراتر 
از این انجام دهیم. در چهار ســال گذشته هر سال از 
صدور پروانه ها کاسته شده و اینها روی هم انباشته 
شده اســت و اگر درآمدی هست، به این دلیل است 

که عــوارض را بالا بردند. وگرنه میزان صدور پروانه 
در شهر تهران که این همه بافت فرسوده دارد، افت 

کرده است.
چمران گفت: این کار ســختی است و چندان ساده 
نیســت ما انتظار کارهای ســخت را از مردان بزرگ 

داریم.
صارمی در حاشــیه جلســه شــورای شــهر هم به 
خبرنــگاران در توضیــح موانــع ایجادشــده برای 
ساخت وســاز گفت: امسال ســال تولید، مانع زدایی 
و پشتیبانی هاســت  اما دوســتان قبل از ما قفل های 
زیــادی را بــه عناوین مختلفــی ماننــد ضابطه و 
مقــررات ایجاد کردنــد و عملا ســازنده ها تمایلی 
برای ساخت وساز در شهر تهران ندارند. فرایندهای 
پیچیده و گســترده و غیرضــرور در رابطه با صدور 
پروانه ها ایجاد شــده اســت، فرایند صــدور پروانه 
در تهران حدود یک ســال اســت اما بررسی صدها 
پرونده در مناطق جنوبی شــهر که مســاحت آنها 
کمتر اســت و بایــد پروانه هــای آن زودتــر صادر 
شــود، نشــان می دهد صدور پروانه در بخشی که 
قرار است ساخت وســاز انبوه شود، بالای دو تا سه 
ســال طول می کشد و عملا کســی نمی تواند منابع 
بیاورد؛ بنابراین این فرایند طولانی ســرمایه گذاری را 

توجیه پذیر نمی کند.
به گفته او سال هاســت که بحــث مدیریت واحد و 
یکپارچه شهری مطرح و فریاد زده می شود اما برای 
هر مصوبه ای باید یک تا دو ســال در پیچ و خم های 
فرایند شــورای عالی معماری و شهرسازی حرکت 
کنیــم و عمــلا راه را ســخت و ناهمــوار کرده اند، 
البتــه این بازنگــری حتما اتفاق خواهــد افتاد و با 
حمایت های شــورا و تأکیــدات شــهردار موانع را 
برمی داریم  اما باید به گونه ای حرکت کنیم که متهم 
نشویم. انواع و اقسام فشــارها از طرف برخی وارد 
می شود که مثلا می خواهند در شهر بلندمرتبه سازی 
شــود؛ در حالی که اساســا چنیــن موضوعی وجود 
ندارد. هرگونه ساخت وســاز در تهران تابع ضوابط 
خاص خودش است  اما باید این ضوابط به گونه ای 

باشد که ورود مردم را تسهیل کند.
جعفر شــربیانی عضو هیئت رئیســه شــورای شهر 
تهــران هم در ایــن رابطه بــه «شــرق» می گوید:  
در جلســاتی کــه در مناطق داریم، متوجه شــدیم 
دســتورالعمل های متعــدد کــه قابلیت تفاســیر 
شــخصی نیز دارد و برخوردهای نظارتی با کارکنان 
معمــاری و شهرســازی جرئــت تصمیم گیــری از 
مدیــران شهرســازی را گرفته اســت. مشــکل این 
نوع قوانینی اســت که وجود دارد، د رحالی که باید 
دستورالعملی جامع و کامل ملاک عمل قرار گیرد و 
تعیین ضوابط لحظه ای که قابلیت تفسیر شخصی 

نیز داشته باشد، از چالش های این حوزه است.
اما موانعی که شــورای ششــمی ها به آن اشــاره 

می کنند، چیست؟
محمد ســالاری، رئیس کمیســیون شهرســازی و 
معماری شــورای پنجم شــهر تهران در پاســخ به 
این پرســش که در دوره مدیریت گذشته چه قفلی 
بر ساخت وســاز زده شده بود که ســازندگان برای 
فعالیت در تهران بی رغبت شــده بودند، به «شرق» 
گفــت: اینکــه مدیران ایــن دوره مدیریت شــهری 
به خصوص معاونت شهرســازی و معماری کنونی 
که اتفاقا از افراد دانشــگاهی هم هســتند، مسائلی 

را مطرح می کنند که کلی گویی اســت و عملا مبنای 
علمی و قانونی ندارد، جای تأسف دارد.

وی ادامه داد: اینکه گفته می شــود مدیران شهری 
گذشــته بر ساخت وساز در شهر تهران قفل زده اند و 

در ســالی که مقام معظم رهبری آن را سال تولید، 
پشــتیبانی ها و مانع زدایی هــا و حمایــت از تولیــد 
داخلی نام گــذاری کردند، ما آن قفل را باز می کنیم، 
اگر ایشان بررسی بیشتری کنند و اطلاعات درستی را 
از بدنه شهرداری و مناطق بگیرند، متوجه می شوند 
قفل هایی که مدیریت شــهری گذشــته اعم از شورا 
و شــهرداری بــر ساخت وســاز زده در اصل قفل بر 
اقدامــات و تصمیمــات غیرقانونــی و خلاف طرح 
تفصیلــی و خــلاف ضوابــط ملاک عمــل و خلاف 
مصوبات شــورای عالی شهرســازی بوده که اتفاقا 
تصمیمات مدیریت شــهری دوره پنجم در راستای 
منویــات رهبری و ترجیح حقــوق عمومی بر منافع 

غیرقانونی برخی افراد جامعه بوده است.
قفلی که ما زدیم بر اقدامات ســلیقه ای و نظامات 
معیوب مبتنی بر امضاهــای طلایی و رانت زا بوده 
و قفــل بر منافع اقلیتی ســوداگر در شــهرداری و 

جامعه بود.
وی ادامــه داد:  اینکــه ایشــان این قفل هــا را مانع 
تولیــد قلمداد می کند آیا منظور ایشــان این اســت 
که موانعی که برای عدم رعایت قانون ایجاد شــده 
برداشته شود؟!! در حالی که آنها که قانون را رعایت 

نمی کنند، در اصل باعث مشکلات تولید شده اند.
سالاری با اشــاره به اینکه مدیریت شهری گذشته 
تأکید بــر حفاظت و صیانت از باغات داشــت و بر 
ساخت وســاز در باغــات قفل زد، اگــر می خواهند 
ایــن قفل را بــاز کنند، به طور واضــح آن را مطرح 
کنند. ما بــر اعمال ســلیقه در شــورای معماری 
مناطق قفل زده ایم، بــر دادن اضافه طبقات مازاد 
بر طرح تفصیلی قفل زدیم. آیا دوســتان این دوره 
می خواهند دوباره این مسائل را باب و مطرح کنند 
تا مردم هم متوجه تصمیمات مبتنی بر مانع زدایی 

آنها بشوند.
مدیریــت شــهری گذشــته تــلاش کــرد روند های 
غیرشــفاف کــه در بدنه شهرســازی حاکــم بود و 
مجموعه تصمیماتی را که مغایر ضوابط ملاک عمل 
و اســناد بالادستی بود، اصلاح کند و روی ادامه این 
روندها قفل زد که باعث افتخار آن دوره از مدیریت 
شهری است که منافع عمومی را بر منافع اقلیت و 
و سوداگری ترجیح داده است، رسانه ها و نهادهای 
مطالبه گر در حوزه مدیریت شهری بخواهند به جای 
کلی گویی راهبردهای مانع زدایی از تولید مســکن را 

که مبتنی بر قانون باشد، پیگیری کنند. 

رئیس شورای شهر خواستار بازشدن قفل رکود ساخت وساز در تهران شد

قفل رانت و امضای طلایی باز می شود؟

مهدی اقراریان رئیس کمیســیون نظــارت و حقوقی 
شــورای شــهر تهران روز گذشــته در صحن شورای 
شــهر تهران به موضوع ساخت وســازهای غیرمجاز 
در مدیریت شــهری سابق اشــاره کرد و گفت: تخلف 
بزرگــی در منطقه ۲۰ صــورت گرفته و ســاختمانی 
بیش از ارتفاع مجاز ساخت وســاز داشــته است. این 
ملک متعلق به فردی با چهره سیاسی است و اهالی 
محل می گویند که آقای فلانی لابی کرده و متأســفانه 
اتفاق بدتر اینکه شــهرداری در شــورای پنجم که دم 
از مبارزه با فســاد می زد، پایــان کار برای این تخلف و 
ساخت وساز غیرمجاز داده اســت. اقراریان گفت: در 
ضلــع غربی پارک  شــهر نیز ســاختمان یک طبقه ای 
بــا اتاق های غیرمجاز وجود دارد کــه این را هم بعید 
می دانم دارای مجوز باشد و این موضوع باید رسیدگی 
شــود. اقراریان همچنین تذکر دیگری در صحبت های 
خــود مطرح کرد که با واکنش هایــی همراه بود. او با 
اشــاره به انتصاب سرپرســت ســازمان رفاه، خدمات 
اجتماعی و مشــارکت های مردمی شــهرداری گفت: 
سلســله انتصابات خارج از رویه پشــت سر هم دارد 

اتفــاق می افتد و ما هم علاقه مند نیســتیم اینها را در 
صحن شــورا مطرح کنیم اما چاره دیگری هم نداریم. 
او ادامه داد: وقتی می بینیم که به اصول اولیه در امر 
انتصابات توجه نمی کنند و به تذکرات اعضای شــورا 
نیز توجه نمی شــود، مجبوریم آن را در صحن مطرح 
کنیم. اقراریــان گفت: با عنایت بــه اینکه مدیرعامل 
سابق سازمان رفاه به عنوان مأمور مشغول به خدمت 
بــوده و پایان کار او در تاریخ ۳۰ آبان اعلام شــد اما با 
وجــود صراحت تبصره یک بند ه ماده ۱۹ اساســنامه 
سازمان در صورت تعلیق و استعفا و خاتمه خدمت و 
یا برکناری مدیرعامل برحسب اعلام نیاز یکی از مدیران 
یا مسئولان سازمان وظایف مدیران را حداکثر به مدت 
دو ماه عهده دار خواهد بود. براساس اخبار غیررسمی 
شخصی از بیرون شــهرداری به عنوان سرپرست قرار 
گرفته است؛ در حالی که من هیچ حکمی ندیدم. رئیس 
کمیسیون نظارت و حقوقی شورای شهر تهران گفت: 
فردی از بیرون در اتاق مدیرعامل نشسته و ترتیب های 
قانونی رعایت نشــده اســت. نمی توانیم دم از قانون 

بزنیم و خودمان به آن عمل نکنیم.

ساخت وساز غیرقانونی چهره سیاسی در منطقه ۲۰

نوبت اول
۱۲۵۷۴۷۱ شناسه آگهی 

شــرکت پالایش نفت آبادان در نظر دارد مناقصه های مشــروحه ذیل را از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیک دولت برگزار نماید، کلیه مراحل برگزاری تشریفات مناقصه از دریافت 
اسناد ارزیابی کیفی و سایر مراحل بعدی مناقصه از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد. لازم است مناقصه گران در صورت 
عدم عضویت، نســبت به ثبت نام در ســایت مذکور و دریافــت گواهی امضاء الکترونیکی  
جهت شــرکت در مناقصــات اقدام نمایند. ضمنــاً آگهی مناقصات این شــرکت بصورت 
 همزمان در روزنامه های کثیرالانتشــار و وب ســایت شرکت پالایش نفت آبادان به آدرس

www.abadan-ref.ir درج و قابل مشاهده می باشد.
 از مناقصه گران واجد شرایط که آمادگی و توانایی انجام هر یک از مناقصه های ذیل را  

دارند دعوت بعمل می آید جهت شرکت در مناقصه به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
(ســتاد ) به آدرس صدرالاشاره مراجعه و پس از دریافت اســناد مربوط به ارزیابی کیفی 
(دفتر چه شماره یک و معیارهای ارزیابی کیفی بصورت رایگان) و مطالعه و تکمیل آن به 
همراه کلیه مدارک مورد نیاز مطابق با برنامه زمان بندی مربوطه، نسبت به  بارگذاری  اسناد 

مذکور در سامانه اقدام نمایند.
 تکمیل کلیه اطلاعات خواسته شده در فرمهای ارزیابی کیفی مناقصه گران به صورت  

دقیق و خوانا و بارگذاری تمامی مدارک و مســتندات، سوابق کاری و مالی و همچنین ارائه 
صورت های مالی حسابرسی شده توسط سازمان حسابرسی و یا اعضای جامعه حسابداران 
رسمی در قراردادهای با مبلغ بیش از ده برابر نصاب معاملات متوسط الزامی است، (عدم 
ارایه صورت های مالی حسابرســی شــده منجر به عدم انعقاد قــرارداد با برنده مناقصه 

می شود)
 در صورت عدم تکمیل و بارگذاری کامل اســناد استعلام ارزیابی کیفی و سایر مدارک فوق 
الاشاره، صلاحیت شرکت کنندگان قابل بررســی نخواهد بود و بارگذاری مدارک و سوابق 
مزبور هیــچ گونه حقی را برای متقاضیــان ایجاد نخواهد کرد. ضمنــاً مناقصه گران می 
بایســت  علاوه بر بارگذاری اسناد(حاوی رزومه، سوابق شرکت بهمراه تصویر مصدق شده 
آخرین تغییرات و دفترچه تکمیل شده شماره یک بهمراه اسناد مورد نیاز مندرج در دفترچه 
مذکــور) و همچنین در صورت نداشــتن رزومه و یا جهت به روز رســانی رزومه در کمیته 
فنی بازرگانی این شرکت ، نســبت به ارسال مدارک به آدرس کمیسیون مناقصات شرکت 
پالایش نفت آبادان – صندوق پســتی ۱۱۱  اقدام نمایند. لازم بذکر اســت از مناقصه گرانی 
که در ارزیابی کیفی تائید شوند از طریق سامانه ستاد جهت دریافت اسناد مناقصه دعوت 

بعمل خواهد آمد. 
 مناقصه گرانی که در ارزیابی کیفی تائید شــده اند در مرحله ارائه پیشنهاد می بایست  

تصویر تضمین شرکت در مناقصه را در پاکت الف سامانه تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) 
بارگذاری کرده و اصل آن را در یک پاکت سربسته تا قبل از زمان گشایش پیشنهادها به دبیر 

خانه کمیسیون مناقصات واقع در دفتر مرکزی شرکت پالایش نفت آبادان تسلیم نمایند.
 - اطلاعات تماس و نشــانی دســتگاه مناقصه گــذار جهت دریافت اطلاعات بیشــتر در 
خصوص اســناد مناقصه و ارائه پیشنهاد: آبادان- حاشــیه اروند رود- جنب دروازه اصلی 
 پالایشگاه- اداره کالا شرکت پالایش نفت آبادان  تلفن    ۵۳۱۸۳۷۸۱-۰۶۱ و شماره نمابر :
 نمابر۰۶۱-۵۳۲۲۹۸۱۵                                                                                                                                 

ردیف
شماره مناقصه در 

دستگاه مناقصه گزار
 شماره مناقصه

 در سامانه ستاد
موضوعشماره تقاضا

 مبلغ تضمین
 شرکت در مناقصه به ریال

برنامه زمان بندی 
مراحل مناقصه

الف- مهلت دریافت ۴۵۰٫۰۰۰٫۰۰۰الکتروپمپ شناور P08P-1614 A/B SARP UNIT/0044300012-90-۴۰۰/۸۳۲۰۰۰۰۹۲۱۷۹۰۰۰۴۳۰40/ک۱
اسناد ارزیابی کیفی از 
سامانه ستاد از تاریخ 
۱۴۰۰/۱۰/۱۴ لغایت 

۱۴۰۰/۱۰/۲۳
ب-مهلت ارائه و 
بارگذاری اسناد 

ارزیابی کیفی توسط 
مناقصه گران از تاریخ 
۱۴۰۰/۱۰/۲۴ لغایت 

۱۴۰۰/۱۱/۰۷

۱٫۶۵۰٫۰۰۰٫۰۰۰الکتروپمپ/پساب اسیدی محوطه مخازن اسیدP08/0042400022-90-۴۰۰/۸۸۲۰۰۰۰۹۲۱۷۹۰۰۰۴۳۱40/ک۲

۱٫۲۵۷٫۸۶۰٫۰۰۰دیزل پمپ / خودمکشP08/9952400007-90-۴۰۰/۱۰۸۲۰۰۰۰۹۲۱۷۹۰۰۰۴۳۲40/ک۳

۱٫۶۲۰٫۰۰۰٫۰۰۰تابلو برق/تلمبه خانه کرود P08۳/9942400018-90-۴۰۰/۱۰۰۲۰۰۰۰۹۲۱۷۹۰۰۰۴۳۳40/ک۴

P08Ram Pumps /Fuel Oil Tank Farm Area۹۶۲٫۵۰۰٫۰۰۰/0044300014-90-۴۰۰/۹۷۲۰۰۰۰۹۲۱۷۹۰۰۰۴۳۴40/ک۵

۴۰۰٫۰۰۰٫۰۰۰ پمپ / تلمبه توربینی آب مقطر واحد P08 CR1/0044300011-90-۴۰۰/۸۱۲۰۰۰۰۹۲۱۷۹۰۰۰۴۳۵40/ک۶

S04TUBE SUPPORTS۸۷۵٫۰۰۰٫۰۰۰/7990300032-90-۴۰۰/۶۵۲۰۰۰۰۹۲۱۷۹۰۰۰۴۳۶38/ک۷

P05Parts For Fisher Level Trols۱٫۳۸۲٫۵۰۰٫۰۰۰/7970400089-90-۴۰۰/۲۵۲۰۰۰۰۹۲۱۷۹۰۰۰۴۳۷38/ک۸

S06EJECTOR۷۵۰٫۰۰۰٫۰۰۰/0010600028-90-۴۰۰/۷۴۲۰۰۰۰۹۲۱۷۹۰۰۰۴۳۸38/ک۹

۱۰۱۴۰۰/۲۷۲۰۰۰۰۹۲۱۷۹۰۰۰۴۳۹01-90-0032029/G09٪۹۸ ۱٫۸۰۰٫۰۰۰٫۰۰۰اسید سولفوریک با حداقل غلظت

شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی
شرکت پالایش نفت آبادان(سهامی عام)

متن و برگ سبز و سند کمپانى خودرو ام وى ام  قرمز  
صدفى-متالیک  مدل 1395،

به شماره پلاك 22ایران- 136ل 39و
 شماره موتور :000808

NATEBAPM9G1002033:شماره شاسى
به نام رضا اسلامى مفقود گردیده و از درجه اعتبار          

ساقط  می باشد.

آگهى دعوت مجمع عمومى فوق العاده شرکت ریحان فیلم ( بامسئولیت محدود)
 شماره ثبت 100426 و شناسه ملى 10101444047

بدینوسیله از کلیه شرکا شرکت ریحان فیلم دعوت بعمل مى آید تا در جلسه مجمع 
عمومى فوق العاده که راس ساعت 11 صبح روز 1400/11/04 در دفتر مرکزى 
شرکت واقع در تهران خیابان شریعتى ابتداى خیابان پاسداران ، سروستان هفتم 

پلاك 14 طبقه اول کدپستى 1661936411 تشکیل مى گردد ، حضور بهم رسانند.
دستور جلسه:

1-خروج شریک
2-کاهش سرمایه شرکت
3-تغییر آدرس شرکت 

4-سایر مواردیکه در صلاحیت مجمع عمومى فوق العاده مى باشد.
هیئت مدیره     

آگهى دعوت مجمع عمومى فوق العاده شرکت ریحان فیلم ( بامسئولیت محدود)
                                    شماره ثبت 100426 و شناسه ملى 10101444047

بدینوسیله از کلیه شرکا شرکت ریحان فیلم دعوت بعمل مى آید تا در جلسه مجمع 
عمومى فوق العاده که راس ساعت 9 صبح روز 1400/11/04  در دفتر مرکزى 

شرکت واقع در تهران خیابان شریعتى ابتداى خیابان پاسداران ، سروستان هفتم 
پلاك 14 طبقه اول کدپستى 1661936411 تشکیل مى گردد ، حضور بهم رسانند.

دستور جلسه:
1-ورود شرکا جدید
2-افزایش سرمایه

3-اصلاح ماده 14 اساسنامه 
4-سایر مواردیکه در صلاحیت مجمع عمومى فوق العاده میباشد.

هیئت مدیره     

آگهى دعوت مجمع عمومى عادى بطورفوق العاده شرکت ریحان فیلم ( بامسئولیت محدود)
    شماره ثبت 100426 و شناسه ملى 10101444047

بدینوسیله از کلیه شرکا شرکت ریحان فیلم دعوت بعمل مى آید تا در جلسه مجمع 
عمومى عادى بطورفوق العاده که راس ساعت 10 صبح روز 1400/11/04  در دفتر 
مرکزى شرکت واقع در تهران خیابان شریعتى ابتداى خیابان پاسداران ، سروستان 
هفتم پلاك 14 طبقه اول کدپستى 1661936411 تشکیل مى گردد ، حضور بهم 

رسانند0
دستور جلسه:

1-انتخاب و تعیین سمت اعضاى هیئت مدیره و مدیرعامل
2-تعیین دارندگان حق امضا

3- سایر مواردیکه در صلاحیت مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده مى باشد.
هیئت مدیره     


